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Proces – verbal 
încheiat azi 31.05.2019  cu ocazia şedinţei ordinare  

a  Consiliului  local  Icoana 
 
 

 La şedinţă participă un numar de 10 consilieri locali .   

 D-ul secretar da citire procesului - verbal al sedintei anterioare.   

 Supus la vot, procesul - verbal al sedintei anterioare se aproba cu unanimitate de voturi . 

 D-na primar – s-a omis pe ordinea de zi trecerea proiectului de hotarare privind alegerea 

noului presedinte . 

 Se propune adaugarea pe ordinea de zi a proiectului de hotarare privind alegerea 

presedintelui de sedinta, propunere aprobata cu unanimitate de voturi . 

 D-ul Stavre Cristea il propune ca presedinte pe d-ul State Gheorghe si se aproba in 

unanimitate, astfel fiind adoptata hotararea nr. 11. 

 D-ul presedinte State Gheorghe da citire ordinei de zi : 

1. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea neasumării responsabilităţii organizării şi 
derulării procedurilor de atribuire a contractelor/acordurilor-cadru pentru achiziţia 
produselor şi a contractelor/acordurilor-cadru de prestare a serviciilor pentru 
derularea măsurilor educative, aferente Programului pentru şcoli al României in 
perioada 2017-2023       

2. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea contului anual de executie a bugetului       
                 local  aferent anului 2018 

3. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea indicatorilor tehnico-economici  cuprinsi in  
devizul general actualizat conform O.U.G.  nr. 114/2018, Instructiunii ANAP nr. 
1/2019 si asigurarea finantarii de la bugetul local pentru categoriile de cheltuieli care 
nu se finanteaza de la bugetul de stat prin PNDL 2017-2020 pentru obiectivul de 
investitii " Servicii de proiectare faza DE si lucrari de executie ,,Asfaltare DC 189 
Serbanesti (DJ546A) - Floru (DJ703) km 0+784 - km 9+070, comuna Icoana, judetul 
Olt"    

          4. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea implementarii proiectului "MODERNIZARE 

DRUM COMUNAL DC 98 IN SATUL URSOAIA, COMUNA ICOANA, JUDETUL OLT" 
            5 . Întrebări, interpelări, petiţii . 
 D-ul presedinte de sedinta supune la vot propunerea de adaugare a inca doua puncte pe 

ordinea de zi : 

- Proiect de hotarare cu privire la aprobarea  principalilor indicatori tehnico-economici pentru 
investiţia: ÎNFIINȚARE DISTRIBUȚIE GAZE NATURALE ÎN COMUNA ICOANA, JUDETUL OLT” , 

propunere aprobata cu unanimitate de voturi    cat si 
- Proiect de hotarare cu privire la APROBAREA PROIECTULUI <IMBUNATATIREA 
EFICIENTEI ENERGETICE, REDUCEREA EMISIILOR DE CO₂ SI MODERNIZAREA 
CLADIRII SCOALA ICOANA CORP B IN COMUNA ICOANA, JUDETUL OLT>  ȘI  A  
CHELTUIELILOR LEGATE DE  PROIECT , ÎN URMA ETAPEI DE EVALUARE SI  DE  
SELECTIE ,  
             propunere aprobata cu unanimitate de voturi . 
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Supusa la vot, ordinea de zi, cu cele doua puncte adaugate la ordinea de zi,  se aproba cu 

unanimitate de voturi . 
          D-ul presedinte State Gheorghe citeste pct. 1  aflat pe ordinea de zi : 

1. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea neasumării responsabilităţii organizării şi 
derulării procedurilor de atribuire a contractelor/acordurilor-cadru pentru achiziţia 
produselor şi a contractelor/acordurilor-cadru de prestare a serviciilor pentru derularea 
măsurilor educative, aferente Programului pentru şcoli al României in perioada 2017-
2023       

D-na primar – ne cer o hotarare cei de la CJ Olt, nu are rost sa ne implicam, CJ face deja 
acest lucru si il face foarte bine . 

Se supune la vot pct. 1 aflat pe ordinea de zi si se aproba cu unanimitate de voturi, astfel 
fiind adoptata hotararea nr. 12 . 

D-ul presedinte de sedinta citeste pct. 2 de pe ordinea de zi : 
         2.   Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea contului anual de executie bugetara aferent 
anului 2018   
         D-na primar – am avut pe fiecare trimestru executia bugetara si acum se insumeaza .  

Se supune la vot pct. 2 de pe ordinea de zi si se aproba cu 9 voturi pentru si un vot 
impotriva   (d-ul Perieteanu Gheorghe), astfel fiind adoptata hotararea nr. 13 . 

D-ul presedinte State Gheorghe citeste pct. 3 de pe ordinea de zi : 
3.Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea indicatorilor tehnico-economici  cuprinsi 
in devizul general actualizat conform O.U.G.  nr. 114/2018, Instructiunii ANAP nr. 
1/2019 si asigurarea finantarii de la bugetul local pentru categoriile de cheltuieli care 
nu se finanteaza de la bugetul de stat prin PNDL 2017-2020 pentru obiectivul de 
investitii " Servicii de proiectare faza DE si lucrari de executie ,,Asfaltare DC 189 
Serbanesti (DJ546A) - Floru (DJ703) km 0+784 - km 9+070, comuna Icoana, judetul 
Olt"    

D-na primar – s-a revenit la 17,92 lei/h manopera, se micsoreaza partea noastra de 
cofinantare in proiect . 

Supus la vot, pct. 3 de pe ordinea de zi se aproba cu unanimitate de voturi, astfel fiind 
adoptata hotararea nr. 14 . 

D-ul presedinte de sedinta citeste pct. 4 de pe ordinea de zi : 
          4. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea implementarii proiectului "MODERNIZARE 

DRUM COMUNAL DC 98 IN SATUL URSOAIA, COMUNA ICOANA, JUDETUL OLT" 
D-na primar – avem devizul, materialele cu ce avem de aprobat . 
D-ul State Gheorghe – 102 miliarde face ? 
D-na primar – da . 

D-ul Perieteanu Gheorghe – sunt de acord cu aceasta investitie, insa si eu ma mir de 
valoarea proiectului  

- la Floru ar fi in jur de 6-7 mld/km 
- la Ursoaia vine cam 22 mld/km . 
D-na primar – santurile ridica valoarea, manopera la santuri dalate e mare, se fac si podete 
- nu suntem noi proiectanti, am ridicat si eu problema, totul este legal . 
D-ul Perieteanu Gheorghe – 63 mld. a fost in trecut proiectul 
D-na primar – s-a marit lungimea drumului, salariul in constructii s-a modificat, paritatea 

leu-euro este alta . 
D-ul Perieteanu Gheorghe – este o suma foarte mare la diverse si neprevazute . 
D-na primar – daca apar aceste cheltuieli se plateste, daca nu, nu se platesc acei bani 
- la Floru-Serbanesti au aparut astfel de sume 
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- sunt procente din legislatie pe fiecare capitol, sunt verificatori de proiecte care verifica . 
Supus la vot, pct. 4 de pe ordinea de zi se aproba cu unanimitate de voturi, astfel fiind 

adoptata hotararea nr. 15 . 
D-ul presedinte de sedinta citeste punctul adaugat pe ordinea de zi : 

- Proiect de hotarare cu privire la aprobarea  principalilor indicatori tehnico-economici pentru 
investiţia: ÎNFIINȚARE DISTRIBUȚIE GAZE NATURALE ÎN COMUNA ICOANA, JUDETUL OLT” 

D-na primar – ieri am fost la Corbu, am semnat contractul de finantare, va ajunge la 
Bucuresti  

- aveti indicatorii, devizul . 
Supus la vot, acest punct adaugat pe ordinea de zi se aproba cu unanimitate de voturi, 

fiind adoptata hotararea nr. 16 . 
D-ul presedinte de sedinta citeste ultimul punct adaugat pe ordinea de zi : 
- Proiect de hotarare cu privire la APROBAREA PROIECTULUI <IMBUNATATIREA 

EFICIENTEI ENERGETICE, REDUCEREA EMISIILOR DE CO₂ SI MODERNIZAREA 
CLADIRII SCOALA ICOANA CORP B IN COMUNA ICOANA, JUDETUL OLT>  ȘI  A  
CHELTUIELILOR LEGATE DE  PROIECT , ÎN URMA ETAPEI DE EVALUARE SI  DE  
SELECTIE . 

D-na primar – exista Solicitarea de clarificare 5, ne cer printre altele si aceasta hotarare  
- dupa semnarea contractului de finantare se va organiza si licitatia . 
Supus la vot, acest punct adaugat pe ordinea de zi se aproba cu unanimitate de voturi, 

fiind adoptata hotararea nr. 17 . 
D-ul presedinte de sedinta citeste pct. 5 aflat pe ordinea de zi : 
5 . Întrebări, interpelări, petiţii . 

D-na primar – cineva a fost interesat de miniexcavator, sa-l cumpere 
- evaluatorul a vazut acest utilaj 
- d-ul Perieteanu Gheorghe a spus ca ambele excavatoare au facut 1 mld. . 
D-ul Chirita Nastase – 700 milioane ar fi in contabilitate acest miniexcavator 
D-ul Perieteanu Gheorghe – cautati in dosarele de sedinta si vedeti cat au costat, nu are 
valoarea asta asa mare 
- 850 milioane a facut cel mare, restul cel mic . 
D-na Veisa Teodora – propun ca la prima sedinta sa se scoata documentele, hotarari si 
celelalte documente, procese-verbale, in legatura cu buldoexcavatorul si miniexcavatorul . 
D-ul Perieteanu Gheorghe – si bugetul sa fie prezentat  
- d-ul Stoica Ion are de aproape 1 an un dosar de autorizare, de ce dureaza atat ? 
D-na primar – a avut probleme cu actele, n-a adus ce s-a cerut in certificatul de urbanism . 

         Drept pentru care am incheiat prezentul proces-verbal . 
 
 
 
               Preşedinte ,                         Întocmit , 

           State Gheorghe                                      Nicolăiţă  Viorel 


